
Møteprotokoll arbeidsmiljøutvalg (AMU) Røyrvik kommune 4. desember 2024 

(protokoll signeres i neste møte) 

 

Tid: 4. desember klokken 10-12 

Sted: møterom, ordførers kontor 

Tilstede: Rita Winter, Ranveig Skålvoll, Sissel Ditløv Hanssen, Frank Aspnes, Maren Wik 
Aspnes, Magnus Husby Rostad (BHT), Øystein Sende 

 

Agenda (foreløpig sakliste sendt ut med møteinnkalling i Outlook) 

1) Referat forrige møte (11.09.24) 
2) Budsjett 2025 
3) Oppsummering fra tilsyn ved omsorgssenteret 12.11 (arbeidstilsynet) 
4) Status pågående arbeid med farekartlegging og ROS, arbeidsmiljøområder 

Eventuelt 

5) Signering av protokoller fra møter 29.mai, 25.juni og 11.september 
6) Forslag til møteplan 2025 

o Onsdag 5. februar 
o Onsdag 7. mai 
o Onsdag 3. september 
o Onsdag 5. november 

 

1) Gjennomgang av referat fra 11.09.2024 (Frank Aspnes) 

Kommentar: det har ikke vært administrativ kapasitet parallelt med høstens 
budsjettprosess å følge opp ambisjonene som ble lagt i vår/sommer for planlagt 
fremdrift på alle områder. Videre arbeidsmiljøundersøkelser og gjennomføring av 
risikovurderinger som ikke er gjennomført innen utgangen av 2024, tas med videre 
som et fokus- og oppfølgingsområde for AMU i 2025. 

2) Budsjett 2025 

Kommunedirektør og kommunalsjef PDE presenterer hovedpunkter fra årets 
budsjettprosess og forslaget til budsjett 2025/økonomiplan 2025-2028. 

Vedtak: presentasjonen tatt til orientering. 

 



3) Oppsummering fra tilsyn ved omsorgssenteret 12.11 (arbeidstilsynet) 

Gjennomført tilsyn fra arbeidstilsynet. Tilsynet (varslet 02.01.24 med planlagt 
gjennomføring 01.02.2024, men utsatt til 12.11.2024) hadde til hensikt å kontrollere 
hvordan man ved Røyrvik omsorgssenter jobber systematisk med forebygging av 
arbeidsrelaterte muskel- og skjelettplager og arbeidsrelaterte psykiske plager. 

Det var jobbet godt i forkant av tilsynet og man var godt forberedt før tilsynet. Rapport 
fra tilsynet foreligger ikke ennå, men vil bli referert i det påfølgende AMU-møtet etter 
at rapport er mottatt. 

Vedtak: oppsummeringen fra tilsynet tatt til etterretning 

 

4) Status pågående arbeid med farekartlegging og ROS, arbeidsmiljøområder 

Arbeidet er i gang, men man når ikke målene som ble satt tidligere i høst om at alle 
arbeidsmiljøområder skulle være kartlagt og risikovurdert innen utgangen av 2024.  

Vedtak: arbeidet med farekartlegging og risikovurderinger av 
arbeidsmiljøområdene tas med videre inn i 2025 som et område til oppfølging for 
AMU. 

 

5) Signering av protokoller fra møter 29. mai, 25. juni og 11. september 2024 

Vedtak: Frank og Ranveig signerer protokollene 

 

6) Møteplan 2025 

Forlag på møteplan, med minimum fire møter. 

Vedtak: møteplan 2025 settes opp slik: 

o Onsdag 5. februar 
o Onsdag 7. mai 
o Onsdag 3. september 
o Onsdag 5. november 

 

 

Møte slutt klokken 1200. 

Protokollsignering i neste møte. 


